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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 
 

Protokół nr 19/2025 
 

XIX sesja RM w dniu 2025-04-16 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna UMiG 
Obrady rozpoczęto 2025-04-16 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 11:10 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 
 
Obecni: 
1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Dorota Kłos 
4. Zuzanna Kownacka 
5. Katarzyna Krasuska 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Jan Kurzępa 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Anna Marecka 
11. Michał Mierzwa 
12. Wojciech Mika 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Joanna Otręba 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Edyta Stolarska 
19. Olga Śmietanowska 
20. Ewa Urbańska 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji 

 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła XIX sesję Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku 
obrad:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 3 
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2) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 5 

3) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 6 

4) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 7 

5) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 8 

6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników do sądów powszechnych w wyborach 
uzupełniających kadencji 2024-2027 

7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z 
dnia 27 marca 2025 r. 

8) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia: 
strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich 
pobierania 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
  
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
 1) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 3 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z 
pozycji 3 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Adam 
Marciniak, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Rosa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Katarzyna Krasuska, Artur Maicki 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (4) 
Jan Kurzępa, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Edyta Stolarska 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
 
 2) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 5 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z 
pozycji 5 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna 
Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (4) 
Jan Kurzępa, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Edyta Stolarska 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
 
 3) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 6 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z 
pozycji 6 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kurzępa, Anna Marecka, Edyta Stolarska 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
 
 4) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 7 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z 
pozycji 7 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kurzępa, Anna Marecka, Edyta Stolarska 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
 
 5) Uzupełnienie porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z pozycji 8 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o zdjęcie z porządku obrad uchwały z 
pozycji 8 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kurzępa, Anna Marecka, Edyta Stolarska 
Uchwałę zdjęto z porządku obrad. 
 
 6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników do sądów powszechnych w wyborach 
uzupełniających kadencji 2024-2027 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia 
od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników do sądów 
powszechnych w wyborach uzupełniających kadencji 2024-2027 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Jan Kurzępa 
NIEOBECNI (2) 
Anna Marecka, Edyta Stolarska 
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Wprowadzono w pkt 6.5. 
 
 7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Mazowieckiego z dnia 27 marca 2025 r. 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia 
skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Mazowieckiego z dnia 27 marca 2025 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Jan Kurzępa 
NIEOBECNI (2) 
Anna Marecka, Edyta Stolarska 
Wprowadzono w pkt 6.6. 
 
 8) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia: 
strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich 
pobierania 
 
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie ustalenia: strefy płatnego parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych 
na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz 
sposobu ich pobierania 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Wojciech Mika, Joanna Otręba, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (1) 
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Jan Kurzępa 
NIEOBECNI (2) 
Anna Marecka, Edyta Stolarska 
Wprowadzono w pkt 6.20. 
 

2. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
 

Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Jan Kurzępa 
NIEOBECNI (2) 
Anna Marecka, Edyta Stolarska 
Protokół został przyjęty. 
 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 

Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie 
między sesjami, w którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie: 
 

• Wczoraj otwarto skrzyżowanie ul. Sienkiewicza/Kościuszki. 

• Trwają prace związane z budową basenu. 

• Rozpoczęły się prace związane z budową szkoły w Julianowie. 

• Trwają prace nad projektem sali teatralnej i ratusza. 

• Plac zabaw na ul. Cyraneczki został udostępniony mieszkańcom. 

• Spotkania i dyskusje nad Planem ogólnym Gminy 

• Udział w debacie Narodowego Instytutu Samorządu Terytorialnego na temat m.in. obszarów 
metropolitalnych 

• Toczą się prace nad Strategią rozwoju obszaru metropolitalnego, m.in. w zakresie transportu 
publicznego. 

• Burmistrz poruszył temat gospodarki odpadami, informując, że toczy się dyskusja na temat 
możliwych działań mających na celu stabilizację cen zagospodarowania odpadów. 
Poinformował również, że trwają prace projektowe związane z budową hali przeładunkowej. 
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• Spotkania z organami doradczymi, Młodzieżową Radą Gminy i Zespołem konsultacyjnym ds. 
dziedzictwa Piaseczna 

• 100-lecie Zespołu Szkół nr 1 w Piasecznie 

• Spotkanie w Powiecie w spr. współpracy przy budowie dróg   

• Spotkania świąteczne w klubach seniora 

• Turniej siatkarski w Józefosławiu zorganizowany przez Fundację Pawła Zagumnego 

• Imprezy sportowe i kulturalne  

• Bieżące spotkania z interesantami  

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy oraz współpraca z wydziałami urzędu 
 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 19.03.2025 r. do 
16.04.2025 r. 
 

• 19.03 – szkolenie dla Rad Rodziców i Dyrektorów Przedszkoli, z radną Olgą Śmietanowską 

• 22.03  
➢ XII Piaseczyński Turniej Karate, Mazovia Cup 2025, Mistrzostwa Polski Kyokushin IKO 

Poland, Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza oraz radna Ewelina Wójcik 
➢ XX Memoriał Emanuela Koczyby w łyżwiarstwie figurowym w Piasecznie, 

Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 

• 24.03 – spotkanie z Towarzystwem Przyjaciół Zalesia Dolnego, Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak  

• 28.03 – wizje lokalne komisji ochrony zabytków, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 01.04 – spotkanie Zespołu konsultacyjnego do spraw dziedzictwa Piaseczna dotyczące 
Domu Zośki, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 02.04 – wizja lokalna na ul. Przybosia na prośbę Mieszkańca 

• 04.04 – konferencja organizowana przez Młodzieżową Radę Gminy „Gdzie jest prawda?” na 
temat dezinformacji 

• 04-06.04 - 3 liga mężczyzn - turniej półfinałowy w koszykówce w Szkole Podstawowej nr 5, 
Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 

• 07.04 – spotkanie świąteczne absolwentów Szkoły im. Emilii Plater, Wiceprzewodnicząca 
Magdalena Woźniak  

• 10.04  
➢ posiedzenie komisji ustrojowej Związku Miast Polskich 
➢ spotkanie świąteczne kombatantów, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  
➢ Miesiąc pamięci narodowej - uroczystości przy Pomniku Katyńskim na Cmentarzu 

Parafialnym, Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 
➢ Kiermasz świąteczny w Szkole Podstawowej nr 4, Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza 

• 11-12.04 – Forum Przewodniczących Rad Miejskich 

• 12.04 – Kiermasz Wielkanocny na Rynku, z radnymi Izabellą Górzyńską, Katarzyną 
Krzyszkowską-Sut, Eweliną Wójcik i Piotrem Sędziakiem 

• 15.04  
➢ Spotkanie świąteczne w Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów, z 

Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą 
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➢ Spotkanie świąteczne w Komendzie Powiatowej Policji, z Wiceprzewodniczącym Piotrem 
Obłozą oraz radnym Adamem Marciniakiem 

➢ Spotkanie z dyrekcją Szkoły Podstawowej nr 1 dotyczące parkowania przy szkole, 
Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 
kierownictwa Gminy oraz współpracuje z członkami Zespołu konsultacyjnego do spraw 
dziedzictwa Piaseczna. 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 
cotygodniowe robocze spotkania Prezydium Rady Miejskiej, współpraca z Burmistrzem oraz 
Biurem Rady Miejskiej, spotkania z urzędnikami i mieszkańcami 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 

 
Zuzanna Kownacka, sołtys wsi Henryków-Urocze, spytała o termin otwarcia hali w Złotokłosie. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz wyjaśnił, że czekamy na wymagane dokumenty i opinie oraz zgodę 
na użytkowanie obiektu. 
 
6. Bieżące uchwały 

 
 1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę po zmianie  na 
dzień 15.04.2025 r. Zwiększa się dochody o 45 876,98 zł, zwiększa się wydatki o 4 308 876,98 zł, 
zwiększa się przychody o 4 263 000 zł z wolnych środków. W autopoprawce ujęto też zarządzenia 
burmistrza podjęte od czasu przygotowania projektu.      
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji dla projektu uchwały z jedną autopoprawką oraz 
Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-
2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 
 2) W sprawie zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 
2024 r. 
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Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę.   

        

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 18 grudnia 2024 r. - sesja 16.04.2025 r. - po zmianie na dzień 15.04.2025 r. 
        

Dochody       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 852 85295 2180 KB 1 769,64 zł   

Zwiększa się dochody oraz w związku 
ze złożonym wnioskiem na miesiąc 
marzec o przyznanie środków na 
wypłatę odbiorcom paliw gazowych 
refundacji podatku VAT dla gospodarstw 
domowych oraz kosztów obsługi w 
wysokości 2% środków, które gmina 
otrzymuje na podstawie wniosku. Środki 
na realizację zadania pochodzą z 
Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 

Razem: 1 769,64 zł 0,00 zł   

        

Wydatki bieżące       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 851 85152 2360 SPS   2 000,00 zł 
Na wniosek Wydziału Spraw 
Społecznych przesuwa się wydatki w 
kwocie 6 000 zł na dotacji celowej z 
budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego, udzielone w trybie art. 
221 ustawy, na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań zleconych do 
realizacji organizacjom prowadzącym 
działalność pożytku publicznego z 
rozdziału 85152 oraz 85295 na rozdział 
85228. 

2 852 85228 2360 SPS 6 000,00 zł   

3 852 85295 2360 SPS   4 000,00 zł 

4 750 75023 4210 IT   3 000,00 zł 
Przesuwa się wydatki z zakupu 
materiałów i wyposażenia na zakup 
usług pozostałych w celu realizacji 
przedsięwzięcia "Wynajem i 
eksploatacja samochodów służbowych". 

5 750 75023 4300 IT 3 000,00 zł   

6 852 85295 3110 MGOPS 1 734,92 zł   
Zwiększa się wydatki w wysokości 1 
769,64 zł w rozdziale 85295 w związku 
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7 852 85295 4010 MGOPS 34,72 zł   

ze złożonym wnioskiem na miesiąc 
marzec o przyznanie środków na 
wypłatę odbiorcom paliw gazowych 
refundacji podatku VAT dla gospodarstw 
domowych oraz kosztów obsługi w 
wysokości 2% środków, które gmina 
otrzymuje na podstawie wniosku. Środki 
na realizację zadania pochodzą z 
Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 

Razem: 10 769,64 zł 9 000,00 zł   

            
 

Wydatki 
majątkowe       
          

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 700 70005 6060 IT 400 000,00 zł   

ZADANIE: System parkingów 
szlabanowych                                                                                  
UZASADNIENIE: Utworzenie nowego 
zadania inwestycyjnego: System 
parkingów szlabanowych, wynika z 
potrzeby uzupełnienienia Miejskich 
Parkingów Płatnych o systemy 
szlabanowe. 

2 801 80101 6050 INW   130 000,00 zł 

ZADANIE: Modernizacja placów 
zabaw przy szkołach na terenie 
gminy Piaseczno.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych w 
roku 2025 i utworzenie nowego zadania 
pod nazwą: "Szkoła Podstawowa w 
Złotokłosie - modernizacja placu 
zabaw". 

3 801 80101 6050 INW 130 000,00 zł   

ZADANIE: Szkoła Podstawowa w 
Złotokłosie - modernizacja placu 
zabaw.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowego zadania pod nazwą: 
"Szkoła Podstawowa w Złotokłosie - 
modernizacja placu zabaw". 

4 801 80104 6050 INW   289 299,00 zł 

ZADANIE: Modernizacja placów 
zabaw przy przedszkolach na terenie 
gminy Piaseczno.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
zmniejszenie środków finansowych w 
roku 2025 i utworzenie nowych zadań 
dotyczących placów zabaw w 
poszczególnych przedszkolach na 
terenie gminy Piaseczno. 
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5 801 80104 6050 INW 40 000,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 1 w 
Piasecznie, ul. Kauna 4 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 

6 801 80104 6050 INW 19 299,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 2 w 
Piasecznie, ul. Longinusa 25 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 

7 801 80104 6050 INW 20 000,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 3 w 
Piasecznie, ul. Jaworowa 4 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 

8 801 80104 6050 INW 50 000,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 4 w 
Piasecznie, ul. Fabryczna 13 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 

9 801 80104 6050 INW 40 000,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 5 w 
Piasecznie, ul. Jana Pawła II 55 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 

10 801 80104 6050 INW 40 000,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 7 w Zalesiu 
Górnym, ul. Młodych Wilcząt 7 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                 
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 
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11 801 80104 6050 INW 50 000,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 8 w 
Piasecznie, ul. Ks. Józefa 19 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 

12 801 80104 6050 INW 30 000,00 zł   

ZADANIE: Przedszkole nr 11 w 
Piasecznie, ul. Nefrytowa 14 - 
modernizacja placu zabaw.                                                                                  
UZASADNIENIE: Wnioskuje się o 
utworzenie nowych zadań dotyczących 
placów zabaw w poszczególnych 
przedszkolach na terenie gminy 
Piaseczno. 

13 700 70007 6050 INW 
3 000 000,00 

zł 
  

ZADANIE: Projekt i budowa 
budynków komunalnych w gminie 
Piaseczno.                                                                                 
UZASADNIENIE: W związku z tym, że 
najniższe oferty przetargowe 
przewyższają środki zaplanowane w 
budżecie, wnioskuje się o zwiększenie 
środków finansowych w roku 2025 w 
celu rozstrzygnięcia przetargu na 
budowę zespołu budynków 
mieszkalnych w Bąkówce. 

14 600 60016 6050 IDR 863 000,00 zł   

ZADANIE: Obsługa komunikacyjna 
historycznego zespołu budynków 
dawnej Szkoły Gospodarstwa 
Wiejskiego w Piasecznie                                                                                
UZASADNIENIE: W celu 
rozstrzygnięcia przetargu i wyłonienia 
Wykonawcy na roboty drogowe na tym 
zadaniu istnieje potrzeba zwiększenia 
środków w roku 2025 o kwotę 863 000 
zł. 

15 600 60016 6050 IDR   60 000,00 zł 

ZADANIE: Ulica Ptaków Leśnych w 
Jastrzębiu i w Żabieńcu                                                                              
UZASADNIENIE: Zmniejsza się środki 
na tym zadaniu w klasyfikacji 600 60016 
6050 o kwotę 60 000 zł.  

16 600 60016 6050 IDR 60 000,00 zł   

ZADANIE: Ulica Sienkiewicza od ul. 
Kościuszki do ul. Wojska Polskiego 
w Piasecznie                                                                              
UZASADNIENIE: W związku z 
koniecznością wykonania robót 
dodatkowych związanych z przebudową 
sieci niskiego napięcia na 
przedmiotowym zadaniu istnieje 
konieczność zwiększenia środków w 
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budżecie wydatków na rok 2025 o kwotę 
60 000 zł.  

Razem: 
4 742 299,00 

zł 
479 299,00 zł 

  

 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji dla projektu uchwały z jedną autopoprawką, 
Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Oświaty z zakresu oświaty. 
 
Głosowano w sprawie zmiany uchwały nr 174/XIV/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
grudnia 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 3) W sprawie wyrażenia zgody na wprowadzanie należności pieniężnych jednostki samorządu 
terytorialnego do Rejestru Należności Publicznoprawnych oraz określenia rodzaju należności 
pieniężnych, których dane są przekazywane do rejestru  
Punkt zdjęto z porządku obrad. 
 
 4) W sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. Wyjaśnił, że nadzór prawny Wojewody 
zwrócił się o wprowadzenie zmiany w statucie. 
Pozytywna opinia Komisji Statutowej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
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Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 5) W sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na 
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających kadencji 2024-2027 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych zreferowała projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o 
kandydatach na ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających kadencji 2024-
2027 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 6) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia 27 marca 2025 r. 
 
Mecenas Katarzyna Burczaniuk zreferowała projekt uchwały. Wyjaśniła, że Wojewoda 
Mazowiecki stwierdził nieważność uchwały nr 261/XVII/2025 Rady Miejskiej w Piasecznie z 26 
lutego 2025 r., dotyczącej skargi Pana Z.G. na działania burmistrza w związku z odmową 
wszczęcia postępowania wyjaśniającego. Organ nadzoru uznał, że rada przekroczyła swoje 
kompetencje, ponieważ skarga miała charakter karny i powinna zostać zwrócona. Pani mecenas 
zaznaczyła jednak, że skarga nie dotyczyła zarzutu karnego, lecz oceny, czy burmistrz zasadnie 
odmówił zajęcia stanowiska wobec trwających postępowań, a rada rozpatrywała sprawę 
wyłącznie w tym zakresie.  
Głos zabrała Izabella Górzyńska, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Mazowieckiego z dnia 27 marca 2025 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 
 7) W sprawie skargi Pani A.K. „na rażąco bezprawne działania Przewodniczącej Komisji 
Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego”  
Punkt zdjęto z porządku obrad. 
 
 8) W sprawie uznania za niezasadną skargę Pani M. M. na działania Dyrektora Szkoły 
Podstawowej im. Wspólnej Europy w Zalesiu Górnym  
Punkt zdjęto z porządku obrad. 
 
 9) W sprawie pozostawienia bez rozpoznania anonimowej skargi na Dyrektora Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego w Piasecznie  
Punkt zdjęto z porządku obrad. 
 
 10) W sprawie skargi Pani W.A. na działanie Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w związku 
z wnioskiem o wykup komunalnego lokalu mieszkalnego  
Punkt zdjęto z porządku obrad. 
 
 11) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część 
działki oznaczonej nr 171/1, obr. 24, m. Piaseczno położonej przy ul. Kardynała Wyszyńskiego 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
na część działki oznaczonej nr 171/1, obr. 24, m. Piaseczno położonej przy ul. Kardynała 
Wyszyńskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 12) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 14/58 
poł. w obrębie 17 m. Piasecznie przy ul. Puławskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 14/58 poł. w obrębie 17 m. Piasecznie przy ul. Puławskiej 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 
 13) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy 
części działki oznaczonej nr 47/2, położonej w Chylicach 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
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Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
dzierżawy części działki oznaczonej nr 47/2, położonej w Chylicach 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 14) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki ozn. nr ewid. 18/3, obr. Zalesie Górne przy ul. Granicznej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
części działki ozn. nr ewid. 18/3, obr. Zalesie Górne przy ul. Granicznej 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 15) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności niezabudowanej nieruchomości, oznaczonej jako działka ewid. nr 78/10 położona w 
obr. 56 m. Piaseczno 
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Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno 
prawa własności niezabudowanej nieruchomości, oznaczonej jako działka ewid. nr 78/10 
położona w obr. 56 m. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 16) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanych nieruchomości oznaczonych jako działki ew. 8 i 12, położone w obr. 64 miasta 
Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę: w uzasadnieniu usuwa się fragment „za cenę uzgodnioną 
z właścicielem w drodze negocjacji”. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności 
zabudowanych nieruchomości oznaczonych jako działki ew. 8 i 12, położone w obr. 64 miasta 
Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
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BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 
 17) W sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności części nieruchomości, oznaczonej jako działka ew. 18 obr. 6 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Gminy Piaseczno prawa 
własności części nieruchomości, oznaczonej jako działka ew. 18 obr. 6 m. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał 
Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 
 18) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Bogatki w rejonie ulicy Pierwiosnków 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
 
Głosowano w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Bogatki w rejonie ulicy Pierwiosnków 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
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PRZECIW (1) 
Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Marciniak 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 
 19) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Baszkówka – etap II 
 
Anna Pakulińska-Attia, naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do projektu 
planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Baszkówka – etap II 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Maciej Dłużniewski, Katarzyna Krasuska, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, 
Joanna Otręba, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 
 
Głosowano w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Baszkówka – etap II 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Dłużniewski, Katarzyna Krasuska, Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, 
Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 
 20) Zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia: strefy płatnego parkowania, stawek opłat za 
postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie płatnego parkowania, 
wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania 
 
Tomasz Pawlak, naczelnik Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu Publicznego, 
zreferował projekt uchwały. Podkreślił, że w uchwale nie wprowadza się żadnych zmian w 
opłatach ani stawkach, a jedynie rozszerza strefę płatnego parkowania o fragment ul. Fabrycznej, 
na wniosek mieszkańców i właścicieli lokali usługowych. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głos zabrał radny Jan Kurzępa, który wyraził wątpliwość co do zasadności objęcia strefą całego 
wskazanego odcinka ulicy, gdzie nie ma sklepów ani intensywnego ruchu. Podkreślił, że 
wprowadzenie strefy spowoduje zabranie miejsc parkingowych mieszkańcom bloków. Tomasz 
Pawlak wyjaśnił, że uchwała jest odpowiedzią na wnioski mieszkańców. Zaznaczył, że 
mieszkańcy, których miejsce zamieszkania przylega do strefy, mają możliwość wykupu rocznego 
abonamentu w cenie 120 zł.  
Wiceburmistrz Robert Widz podkreślił, że wszystkie kwestie związane z płatnym parkowaniem są 
konsultowane z Komisją Prawa i Bezpieczeństwa. Zaznaczył, że wprowadzenie rotacyjności 
ułatwia znalezienie wolnego miejsca.  
Radna Magdalena Woźniak zauważyła, że objęcie płatnym parkowaniem tylko jednego odcinka 
może skutkować przeniesieniem parkowania na sąsiedni fragment drogi. 
Głos zabrał radny Michał Mierzwa, który zwrócił uwagę na brak miejsc parkingowych w Piasecznie 
oraz zakorkowanie głównej ulicy miasta. Wiceburmistrz Robert Widz zauważył, że trudno 
oczekiwać, aby w godzinach szczytu miasto nie było zakorkowane. Poinformował, że czujniki 
parkowania określające zajętość miejsc wskazują, że nie wszystkie miejsca parkingowe są zajęte. 
Radny Wojciech Ołdakowski wskazał, że część miejsc parkingowych, które widnieją jako wolne, 
jest zbyt mała, aby umożliwić zaparkowanie pojazdu. 
 
Głosowano w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia: strefy płatnego 
parkowania, stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 
płatnego parkowania, wysokości opłaty dodatkowej oraz sposobu ich pobierania 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Zuzanna Kownacka, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (4) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (1) 
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Dorota Kłos 
NIEOBECNI (0) 
Uchwała została podjęta. 
 

7. Wolne wnioski 
 

Głos zabrał radny Piotr Sędziak, który w imieniu mieszkańców ulic Strusiej, Pelikanów oraz 
wspólnot Meander i Pelikanów zaapelował o powstrzymanie zabudowy działki nr 7/7 przy ul. 
Jarząbka. Wskazał, że działka ta stanowi ostatni niezabudowany, zielony fragment na 20-
hektarowym osiedlu i miała być przeznaczona pod teren zieleni. Radny podkreślił, że mieszkańcy 
są przeciwni budowie wysokiego budynku (do 21 m), który zaburzy przestrzeń osiedla i ograniczy 
komfort życia sąsiadów. Zaapelował do radnych o działanie w interesie mieszkańców, nie 
deweloperów, i zasugerował wykup działki przez gminę lub inne rozwiązanie umożliwiające jej 
zachowanie jako teren zielony. 
Głos w sprawie zabrała administrator Wspólnoty Mieszkaniowej Meander, która przedstawiła 
postulaty wyborcze Zdzisława Lisa z 2010 r., zawierające m.in. zapowiedź utworzenia terenu 
rekreacyjnego przy ul. Jarząbka. Zaapelowała o uwzględnienie tego zobowiązania oraz wniosku 
mieszkańców. 
Głos zabrał prawnik jednej ze wspólnot, który wskazał, że wydana przez Gminę decyzja o 
warunkach zabudowy budzi zastrzeżenia w zakresie części przyjętych parametrów i odstępstw, 
które nie zostały odpowiednio uzasadnione. Poinformował, że sprawa jest obecnie na etapie 
odwołania do SKO. Wiceburmistrz Robert Widz wyjaśnił, że warunki zabudowy są jedynie 
dokumentem planistycznym, niezależnie od decyzji o warunkach zabudowy ostateczne parametry 
inwestycji określa prawo budowlane i decyzja starosty przy wydawaniu pozwolenia na budowę. 
 
Głos zabrała Anna Pakulińska-Attia (naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury), która 
przedstawiła sytuację prawną i planistyczną działki przy ulicy Jarząbka. W 2014 roku działka była 
przeznaczona pod zieleń publiczną, ale wojewoda uchylił ten zapis jako niezgodny ze studium, 
które zakłada zabudowę mieszkaniową. Inwestor złożył wniosek o warunki zabudowy w 2023 
roku. Działka może być obecnie zabudowana, więc jej wartość wzrosła - wykup na cele zieleni 
byłby kosztowny (ponad 2 mln zł). Ponadto ponowne przeznaczenie działki pod zieleń grozi 
kolejnym uchyleniem planu, dlatego Komisja Ładu Przestrzennego i Gospodarki 
Nieruchomościami zaleciła rozważenie możliwości pozyskania większego terenu zieleni w 
sąsiedztwie, co mogłoby lepiej służyć mieszkańcom. Naczelnik odniosła się też do parametrów 
zawartych w decyzji o WZ – wysokość zabudowy do 21 m została przyjęta na podstawie analiz 
urbanistycznych i jest zgodna z otoczeniem (budynki 12–20 m). 
 
Wiceburmistrz Robert Widz wskazał, że działka nr 7/7 ma ok. 2000 m² i znajduje się w sąsiedztwie 
intensywnej zabudowy, dlatego warto rozważyć pozyskanie pod teren zielony działki o większym 
potencjale publicznym. Trwają rozmowy na temat wykupu większej, hektarowej działki – decyzja 
o zakupie będzie należeć do Rady Miejskiej, jeśli strony dojdą do porozumienia co do ceny. W 
razie niepowodzenia negocjacji Gmina może zabezpieczyć ten teren w planie ogólnym jako zieleń 
publiczną, co może wiązać się z koniecznością wypłaty odszkodowania lub wykupu. Burmistrz 
przypomniał, że w pobliżu znajduje się większa działka, już będąca własnością gminy, wykupiona 
na wniosek mieszkańców i radnych. Trwają przygotowania do wyburzenia stojącego tam budynku 
i udostępnienia terenu pod cele publiczne.  
Radny Michał Rosa poprosił o jak najszybsze podjęcie prac na wskazanej działce.  
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Radna Izabella Górzyńska zwróciła uwagę, że mimo że działka nie została jeszcze 
zagospodarowana, cały czas pełni funkcje ekosystemowe. 
 
Głos zabrał mieszkaniec W.K., który poruszył temat zlikwidowanego przejścia dla pieszych przy 
ul. Łabędziej i związanych z tym utrudnień dla mieszkańców. Wiceburmistrz Widz wyjaśnił, że 
przejście zostało zlikwidowane na wniosek Policji, ponieważ jego lokalizacja była niezgodna z 
przepisami. Zapowiedział, że pobocze drogi zostanie utwardzone. 
 
Na zakończenie przewodnicząca Katarzyna Wypych przypomniała radnym, że 30 kwietnia mija  
termin składania oświadczeń majątkowych za 2024 r. 
 
8. Zamknięcie obrad 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła XIX sesję Rady Miejskiej w 
Piasecznie o godz. 11:10. 
 
 
 
 
 
 
 

Przewodnicząca 
Rada Miejska w Piasecznie 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Przygotował: Katarzyna Olejnik-Łodyga 


